

週	日期	時間	活動	Case of the week	
一	01/20			  	
二	01/21	08:00-08:30	※ 研究專題討論會 Investigating the Pathomechanism of Keloids with Fistula Formation: A NanoString Analysis (3F門診討論室)【全科人員】 R2 張藝瀚/ VS 許釗凱		
		08:30-09:00	※ 出院病例討論會 R1 李孟矜		
三	01/22	08:00-09:00	※ 住診教學 VS 廖怡貞 (3F門診討論室)【Clerks, PGYs, Rs】		
		13:00-15:00	※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) R2 侯秉宸 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】		
			1. Skin, cheek, left; excision: Melanoacanthoma with cellular atypia (The clinicopathology review of cutaneous horn and melanoacanthoma with malignant transformation)		/VS 何英右
			2. Skin, arm, left; biopsy: Psoriasiform dermatitis (The clinicopathology review of recalcitrant drug reaction with eosinophilia and systemic symptoms)		/VS 朱家葆
			3. Skin, thigh, left; excision: Atypical vascular proliferation (The clinicopathology review of targetoid hemosiderotic hemangioma vs. HHV-8 negative Kaposi sarcoma)		/VS 趙曉秋
			4. Skin, shoulder, left, biopsy: Basal hyperpigmentation (The clinicopathology review of ashy dermatosis vs. post-inflammatory hyperpigmentation)		/VS 廖怡貞
5. Skin, cheek, right, excision: Vellus hair cyst (The clinicopathology review of eruptive vellus hair cyst and concurrent steatocystoma)	/VS 楊朝鈞				
6. Skin, 4th finger, subungual, right; biopsy: Glomus tumor (The clinicopathology review of glomus tumor)	/VS 杜威廷				
四	01/23	08:00-08:10	※ NP衛教 環境中常見過敏原 (3F門診討論室)【全科人員】 /NP 高鳳吟		
		08:10-08:35	※ 研究專題討論會 Eruptive squamous atypia /VS 何英右		
		08:35-09:00	※ 外訓醫師報告 麻疹及MMR疫苗 家醫科住院醫師 程敬媛/ VS 杜威廷		
		16:00-17:00	※ 皮膚整外聯合病理討論會 (3F門診討論室)【全科人員】		
五	01/24	08:00-09:00	※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 135 + 136 /R4 葉芮苙(3F門診討論室)【Rs】		
六	01/25		※ 值班主治醫師查房	Answer for last week : Secondary syphilis	
日	01/26				